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Datum 12 juni 2017 – van 19.00u tot 19.50 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag 8 mei 2017. 

 

Het verslag van 8 mei 2017 wordt goedgekeurd. 

 

2. Toelichting ‘Huis aan Huis’ (Toelichting door Anke Anthoni coördinator 

Samenlevingsopbouw Antwerpen Provincie vzw). 

 

 

 

Anke Anthoni en Mathias Vaes geven een toelichting bij het  nieuwe project ‘Huis aan Huis’ , 

dat vanaf 1 juli 2017 van start gaat. 



 

De volgende vragen worden gesteld: 

 

 

Indrani  Muyldermans: Hoeveel voltijds equivalenten worden op dit project gezet? 

 

Anke Anthoni:  1 voltijdse equivalent binnen Samenlevingsopbouw. Vanuit de sociale dienst 

van het Sociaal Huis en VDAB wordt telkens ook iemand aangeduid als rechtstreekse 

aanspreekpersoon voor de medewerker van Samenlevingsopbouw. 

 

Patricia Verbeeck: Is de toeleiding naar werk finaal de bedoeling? 

 

Anke Anthoni: Dit is zeker belangrijk, maar we vertrekken vooral vanuit de aspiraties van de 

mensen zelf. Voor mensen met een medische problematiek of in zwaar isolement kan 

vrijwilligerswerk uiteraard ook al een zeer belangrijke stap zijn. Daarnaast hechten we ook 

zeer veel belang aan de situatie van de kinderen in deze gezinnen en indien nodig gaan we 

hiermee ook aan de slag. 

 

Patrick Princen: Hoe verhoudt dit project zich tot Woonpunt? 

 

Mathias Vaes: Zeer positief. 

 

Alexander Vandersmissen: Ik kan dit beamen. Vanuit Woonpunt zijn we zeer grote voorstander 

van initiatieven om de sociale cohesie te versterken. Dit is moeilijker om zelf vanuit Woonpunt 

op te nemen, aangezien dit op gespannen voet kan staan met  onze rol als huisbaas, maar 

uiteraard gaan we hier wel aan meewerken.

 

Martine De Raedemaeker: Wordt het aan VDAB gerapporteerd als iemand niet wenst in te 

gaan op dit project? 

 

Anke Anthoni: Nee, dat is ook niet mogelijk en VDAB wenst dit zelf ook niet. Dit zou het 

project ondergraven. We achten dit ook niet noodzakelijk. Bij haast alle mensen in eerste 

editie in Den Haag was er vooral een opgeluchte reactie en waren mensen blij met de poging 

tot contactname. 

 

Indrani Muyldermans: Waarom wordt dit project enkel op Oud Oefenplein opgestart? 

 

Mathias Vaes: We hebben hiervoor gekozen omdat een wijkgerichte aanpak ons bij deze 

methodiek aangewezen leek. De medewerker van Samenlevingsopbouw zal ook zijn bureau 

hebben in De Schijf. Nabijheid is bij dit soort werkingen immers zeer belangrijk. 

 

Glenn Nason: Dit project is een nieuwe editie van een project uit een Nederlandse wijk. Is deze 

methodiek al ergens anders op deze manier toegepast? 

 

Mathias Vaes: Nee, wij zijn de eerste. 

 

Glenn Nason: Het project focust op gezinnen. Tellen eenoudergezinnen ook mee als gezinnen? 

 

Mathias Vaes: Ja, eenoudergezinnen tellen ook als gezinnen. 
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